

主辦 Presented by



香港演奏家管樂團

HONG KONG PERFORMERS WINDS

# ENSEMBLES

# ASSEMBLE

## 集合吧! HKPW 小組合奏

16. 3. 2024 SAT 8PM

荃灣大會堂文娛廳

TSUEN WAN TOWN HALL  
CULTURAL ACTIVITIES HALL



演出 Performed by  
香港演奏家管樂團及少年團  
HK Performers Winds & HKPW Junior

### 精選節目 Programme Highlights

低音銅管合奏：時光 - 高橋宏樹

Low Brass Ensemble: The Times - Takahashi Hiroki

銅管合奏：《天空之城：白鴿與少年》 - 久石讓 (高橋宏樹編)

Brass Ensemble: Laputa Castle in the Sky: Pigeon and Boy - Hisaishi Joe (arr. Takahashi Hiroki)

單簧管四重奏：梳髮髻的女孩 - 八木澤教司

Clarinet Quartet: Chignon - Yagisawa Satoshi

薩克管四重奏：咖啡店之歌 - 前田惠實

Saxophone Quartet: Over COFFEE - Maeda Emi

敲擊三重奏：《千與千尋：永遠同在》 - 木村弓 (司徒震洋編)

Percussion Trio: Spirited Away: Always With Me - Kimura Yumi (arr. Szeto Chun-yeung)

長笛四重奏：花之圓舞曲 - 柴可夫斯基 (司徒震洋編)

Flute Quartet: Waltz of the Flowers - Pyotr Tchaikovsky (arr. Szeto Chun-yeung)

及更多管樂小組音樂小品 and more wind ensemble music

節目長約90分鐘，包括中場休息 About 90 minutes with an intermission

不設年齡限制，請尊重觀眾及演出者 No age limit & appreciate respect for the audience and performers  
節目及演出者如有更改，恕不另行通知 Programme and artists are subject to change without prior notice



www.hkpw.org.hk

HKPerformersWinds



香港演奏家管樂團 (HKPW) 成立於2005年，為香港註冊非牟利藝術團體，旨在推廣管樂音樂及提供演出機會予本地業餘管樂手。樂團於2016年成立香港少年演奏家管樂團，進一步向年青一代推廣管樂團音樂與合奏文化。

2024年首場音樂會，HKPW 及 HKPW Junior 將以管樂及敲擊小組合奏形式演出多首室樂小品，讓觀眾近距離認識各種管樂團樂器。

Hong Kong Performers Winds (HKPW) is a non-profit art organisation established in 2005. It aims to promote wind band music and provide performing opportunities for local amateur musicians. HKPW Junior was set up in 2016 to further promote wind band music and ensembleship culture among younger generations.

As the first concert in 2024, HKPW and HKPW Junior members formed several ensembles to perform easy-listening works, offering the audience an up-close encounter with the wind instruments we love.

歡迎木管、銅管或敲擊樂手加入樂團：[hkpw.org.hk/join-us](http://hkpw.org.hk/join-us)

Welcome woodwinds, brass and percussion players to join HKPW: [hkpw.org.hk/join-us](http://hkpw.org.hk/join-us)

**門票現正公開發售 Tickets available now**

**票價 Ticket \$150 (#\$100)**

# 折扣票適用於全日制學生、六十歲或以上高齡人士、殘疾人士及其看顧人、綜合社會保障援助受惠人 Discounted tickets for full-time students, senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and the minder, and Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients



網上購票 Internet booking:

<https://art-mate.net/doc/73141>

票務查詢 Ticketing Enquiries: 2820 1046/  
[info@art-mate.net](mailto:info@art-mate.net)

網上購票 Internet booking: [www.urbtix.hk/event-detail/11267](http://www.urbtix.hk/event-detail/11267)

電話購票 Telephone Booking: 3166 1288

流動購票應用程式 Mobile Ticketing App: URBTIX (Android/iPhone/iPad)

票務查詢及客戶服務 Ticketing Enquiries & Customer Service: 3166 1100 (10:00-20:00)

查詢 Enquiries: 3488 1550 / [hkpwcommittee@gmail.com](mailto:hkpwcommittee@gmail.com)



[www.hkpw.org.hk](http://www.hkpw.org.hk)

HKPerformersWinds